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OB Č IN A   POL JČA N E 
Bistriška cesta 65,  2319 Poljčane 

Komisija za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane 

 
 
Številka: 032-0002/2019-28 (203) 
Datum:   25. 3. 2021 
 
 

I Z V L E Č E K     Z A P I S N I K A 
10. redne seje Komisije za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane, 

četrtek, 25. 3. 2021, ob 14.00 v prostorih Občine Poljčane 
 
 
Sodelujoči člani Komisije za okolje in prostor:  Boris Kodrič, Vladimir Ganziti, Robert Majer, in 
Janez Šabec. 
Ostali sodelujoči: Vlado Podvršnik in Nataša Dvoršak, predstavnika Občine Poljčane 
 
 
PREDLAGANI DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev dnevnega reda 
3. Potrditev zapisnika 9. redne seje Komisije za okolje in prostor 
4. Predlog Odloka o sofinanciranju odlaganja azbestne kritine v občini Poljčane 
5. Pregled vlog 
6. Razno 

 
K1 
Prisotnih so bili štirje člani komisije, manjkal je Vilijem Kadilnik. Ugotovljeno  je, da je komisija 
sklepčna.  Na seji sta bila prisotna tudi Vlado Podvršnik in Nataša Dvoršak kot predstavnika 
občinske uprave Občine Poljčane. 
 
K2 
Člani so soglasno potrdili predlagani dnevni red 10. seje Komisije za okolje in prostor Občinskega 
sveta Občine Poljčane. 
 
K3 
Člani  komisije so soglasno sprejeli vsebino zapisnika 9. redne seje  Komisije za okolje in prostor 
Občinskega sveta Občine Poljčane. 
 
K4 
Predsedujoči preda besedo Nataši Dvoršak, ki na kratko predstavi odlok, pove tudi, da je cilj odloka 
preprečitev odlaganja azbestne kritine v naravo na način sofinanciranja odvoza azbestne kritine na 
deponijo. Pravilnik predvideva odvoz azbestne kritine na Pragersko s plačilom 10% vrednosti 
deponiranja, ostali del računa poravna Občina Poljčane. Predvideno je sofinanciranje vseh objektov 
s številko stavbe. 
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Začne se diskusija: 
Robert Majer:  
 

- meni, da je postopek pridobivanja sredstev na osnovi predloga odloka zapleten in da bo med 
odstranitvijo kritine in možnim odvozom na deponijo  preteklo preveč časa (vezano na 
izdajo soglasja). 

- predlaga tudi, da bi bilo boljše, da bi investitorji sami plačali celoten strošek odlaganja in bi 
ga kasneje dobili povrnjenega. 

 
Nataša Dvoršak pojasni, da si postopka ni zamislila tako, ampak da je pred odstranitvijo kritine 
potrebno fotografirati streho, ter fotografijo skupaj z vlogo vložiti na Občino Poljčane, kjer se izda 
odločba. Po izdani odločbi se lahko prične z deli. Pojasni še, da plačevanje celotnega zneska ni 
primerno, ker bi se v tem primeru lahko pojavil »odvoz na črno«. 
 
Po skupni debati je bil podan predlog, da se iz predloga odloka črta zadnja alineja 5. člena odloka in 
sicer  «- fotografijo objekta po odstranitvi azbestnih plošč«, tako da se z vlogo k ostalim prilogam 
priloži samo fotografijo objekta pred odstranitvijo azbestnih plošč. 
 
Boris Kodrič: zanima ga, če je nujno da je v odloku naveden odvoz v  deponijo v Pragerskem. 
Lahko bi imele druge deponije nižjo ceno sprejema azbesta. 
Nataša Dvoršak: deponije sprejemajo tovrsten odpad samo s svojega območja. 
 
Po končani skupni debati komisija sprejme  
Sklep 1: 
Komisija za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane predlaga Občinskemu svetu v 
obravnavo Odlok o sofinanciranju odlaganja azbestne kritine v občini Poljčane s spremenjenim 5. 
členom pravilnika (iz predloga se črta zadnja alineja, ki navaja da je potrebno priložiti fotografijo 
objekta po odstranitvi azbestnih plošč). 
 
 
Seja je bila končana ob 15.00. 
 
 
 

Zapisal:  Predsednik Komisije za okolje in prostor: 
Vlado Podvršnik  Boris Kodrič 

 


